



**45th Annual Meeting
March 29, 2022
Zoom**

***45^e Assemblée générale annuelle
Le 29 mars 2022
Zoom***

**Directors Present:
*Directeurs présents :***

Jim Dixon, Denis Foulem, Derek Brennan, Geneviève Maltais, Cathy Quas, Christian Cyr, Jacques Allain, Jennifer Machum, Luc Babineau, Martine Godbout, Michelle Parker

**Staff :
*Employés(es):***

Anne Poirier Basque, Patrick Richard, Flora Kengue, Ron LeBlanc, Paulette Wynberg

**1. Call to Order
1. Appel à l'ordre**

The 45th Annual General Meeting of Downtown Moncton Centre-ville Inc. was called to order by Denis Foulem at 8:35 a.m. President Denis Foulem and Anne Poirier Basque welcomed all in attendance.

La 45^e Assemblée générale annuelle de Downtown Moncton Centre-ville inc. a été appelée à l'ordre par le président, Denis Foulem à 8 h 35. Denis Foulem et Anne Poirier Basque ont souhaité la bienvenue à la foule.

2. Adoption of Agenda

2. Adoption de l'ordre du jour

Motion Moved by Cathy Quas and seconded by Lorraine LeClair that the Annual General Meeting Agenda be adopted as presented. Carried.

Motion Cathy Quas propose l'adoption de l'ordre du jour de l'AGA, appuyé par Lorraine LeClair. Motion adoptée.

3. Adoption of Minutes of 2021 Annual General Meeting

3. Adoption des minutes de l'AGA de 2021

Motion Moved by Christian Cyr and seconded by Luc Babineau that the Minutes of the Annual General Meeting of May 18/2021, be approved as circulated. Carried.

Motion Christian Cyr propose l'adoption des minutes de l'AGA 2020, appuyé par Luc Babineau. Motion adoptée.

4. Audited Financial Statements presented by Sean Greene from Thiel Greene Chartered Professional Accountants.

4. États financiers vérifiés présentés par Sean Greene de la firme Thiel Greene Chartered Professional Accountants.

The Audited Financial Reports for 2021 had been previously approved as circulated at our Board of Director's meeting on March 22, 2022.

L'adoption des Rapports financiers pour l'année 2021 avait été adoptée à notre réunion du 22 mars 2022.

Motion Moved by Lorraine LeClair and seconded by Susy Campos that the 2021 Audited Financial Reports be approved as presented. Carried

Motion Lorraine LeClair propose l'adoption des Rapports financiers pour l'année 2021, appuyée par Susy Campos. Motion adoptée.

5. Appointment of Auditors

5. Nomination des vérificateurs

Motion Moved by Ben Champoux and seconded by Tara Steeves to appoint Thiel Greene Chartered Professional Accountants as auditors for DMCI for the Fiscal Year 2022. Carried

Motion proposée par Ben Champoux, appuyée par Tara Steeves, pour nommer Thiel Greene Chartered Professional Accountants en tant que firme vérificatrice pour l'année fiscale 2022. Motion adoptée.

6. Presentation of Board of Directors - presented by Denis Foulem

6. Présentation du conseil d'administration – présenté par Denis Foulem

As per Article 5(1) of the By-laws of Downtown Moncton Centre-ville Inc., the number of directors shall not be less than seven (7) nor more than fifteen (15) and shall be elected in accordance with Section 5 (2) of the Act of Incorporation. The initial term of a director is two (2) years, not to be renewed more than three (3) times for a maximum of eight (8) years.

On behalf of the Nominations' Committee the following names as nominees for the DMCI Board of Directors for the years 2022-2023.

Executive Members / Comité exécutif

President, Jacque Allain, Halo Donuts
Past President, Denis Foulem, DuParc Real-Estate Group
Vice-President, Dominique Fontaine, McInnis Cooper
Treasurer, Cathy Quas, Royal Bank
Director, Derek Brennan, Architects 4
Director, Jim Dixon, Ashford Investments Inc.

Directors / Directeurs

Councillor Shawn Crossman, City Liaison
Geneviève Maltais, Capitol Theatre
Martine Godbout, Platinum Atlantic Realty Inc DBA Colliers International
Jennifer Machum, Fidelis Law
Conor Conway, Epoch Chemistry
Christian Cyr, Advanced Lodging Inc.
Luc Babineau, City of Moncton
New to the Board
Michelle Parker, Stile Fashion

Motion Moved by Ben Champoux and seconded by Lorraine LeClair that the Nominations report be approved as presented. Carried.

Selon l'article 5(1) des arrêtés de Downtown Moncton Centre-ville Inc., le nombre de directeurs ne doit pas être moins que sept (7), pas plus que quinze (15), ceux-ci doivent être élus en accord avec la Section 5 (2) de l'acte d'Incorporation. Le terme initial d'un directeur est de deux (2) ans, ne peut pas être renouvelé plus de trois (3) fois, pour un maximum de huit (8) ans.

De la part du Comité des candidatures, Jocelyne présente les noms suivants comme candidats pour le Conseil d'administration de DMCI pour l'année 2022-2023.

Motion Ben Champoux propose l'adoption du rapport des nominations, appuyée par Lorraine LeClair. Motion adoptée.

7. Outgoing Interim President's Statement

7. Message du Président par Intérim sortant

Outgoing President Denis Foulem stated, "Our Downtown is the "HEART AND SOUL" of our community and is a significant generator of wealth and employment for our City and Province. We must work together to bring our workers back, to make our downtown safe and to nourish a vibrant and positive environment for everyone".

« Notre centre-ville est le « CŒUR ET L'ÂME » de notre communauté et est un générateur important de richesse et d'emploi pour notre ville et notre province", a déclaré le président sortant Denis Foulem. Il ajouta, "Nous devons travailler ensemble pour ramener nos travailleurs, pour rendre notre centre-ville sécuritaire et pour nourrir un environnement dynamique et positif pour tous ».

8. Actions of the Board of Directors

8. Actions du Conseil d'administration

Motion Moved by Ben Champoux and seconded by Lorraine LeClair that the actions of the Board of Directors for 2021 be approved. Carried

Motion Ben Chamoux propose l'adoption des actions du Conseil d'administration pour l'année 2021, appuyée par Lorraine LeClair. Motion adoptée.

9. Incoming President's Message

9. Message du Président élu

The incoming president, Jacques Allain of Halo Donuts stated, "It is my pleasure to welcome Patrick Richard as the new Executive Director of DMCI. We are convinced that Patrick's expertise and that of the Board members around the table will be a great asset in meeting our objectives for future downtown development."

Le nouveau président, Jacques Allain de Halo Donuts, a déclaré : « J'ai le plaisir d'accueillir Patrick Richard en tant que nouveau Directeur général de DMCI. Nous sommes convaincus que l'expertise de Patrick et celle des membres du conseil d'administration autour de la table seront un grand atout pour atteindre nos objectifs de développement futur du centre-ville ».

10. Executive Director's Annual Report

10. Rapport annuel de la Directrice générale

I am so proud of our efforts in supporting our downtown businesses and in promoting the **downtown as a destination** during these very difficult pandemic times.

This past year was once again a year of pulling together with all our partners. We collaborated with the Chamber, 3+ Corporation. City officials, RCMP and community organizations to address the complex social issues in the downtown.

Our 2022 Annual Report is on our website.

https://downtownmoncton.com/wp-content/uploads/2022/03/DMCI_2022_Annual_Report_ENG-FINAL-1.pdf

En 2021, nos intervenants du centre-ville ont été confrontés pour une deuxième année à de nombreuses restrictions pandémiques, ce qui a été très difficile pour toutes les personnes concernées. Je vous encourage à consulter le rapport annuel sur notre site web.

https://downtownmoncton.com/wp-content/uploads/2022/03/DMCI_2022_Annual_Report_FR-FINAL-1.pdf

Adjournment 9:30 am Martine Godbout/Tosha Gorman
Ajournement 9h 30